
Mødeindkaldelse:BESTYRELSESMØDE 

Bolilmark Grundejerforening 15-12-2022kl. 20.00  
Zoom-møde. Carsten indkalder 

 

Indkaldt af Sten Scheller. 

Referent:Vibeke Appel. 

Deltagere: Sten Scheller, Carsten Roos, Vibeke Appel og Pia Lorenzen 

Afbud fra: Orla Olesen 

Yderligere oplysninger 

 Næste møde: Tirsdag d 18.1.2023 kl. 19.00 på Zoom 

 

Medmindre formanden eller 2 bestyrelsesmedlemmer i henhold til 

Forretningsorden se pkt. 3 indkalder til ekstraordinært møde inden. 

 

 

Dagsorden Referat 

1: Godkendelse af dagsorden. 

 

 

Dagsorden godkendt 

2: Siden sidst. 

Orientering fra formanden. 

 

Se nedenstående punkter 3-8 

3: Fritidshusejernes Landsforening. 

Orientering om forestående 
Bestyrelsesseminar II 

 

Generalforsamling i FL 

 

Der afholdes bestyrelsesseminar i FL 11/3 
2023. Carsten og Orla undersøger, om de 
kan deltage. Sten og Pia deltager 

 

15/4 i Messehallerne i Fredericia 

 

4:Forseglingen mangler på 

hjertestarterskabet i vores Posthus. 

 

Carsten undersøger, om der er 

forsikringsdækning 

5. Sidevejenes forfatning etc. 

Orla Olesen orientere via fremsendt mail 
om status. 

 

•Besked fra Morten Sextus, lyder på, at 
hullet i diget Ringvejen 136 skulle være 
repareret. 

•Kanalerne er renset. 

•Forårs klipning er aftalt med Hans 

Schmidt. Kun ganske lidt i 2023. 

•Rep af veje, når vejret tillader det, især 

Trinnesvej og Blåbærvej. 

 



6. Afklaring af bestyrelsens opgaver og 

roller 

Det er aftalt, at inden næste 

bestyrelsesmøde d. 18/1, afholder 
formand, næstformand og kasserer et 
formøde 

 

7: Kasserer orienterer om status vedr. 

Kontingentopkrævning.  

 

Der mangler betaling fra 3 husstande. 

Carsten orienterer 

8: Andre påtrængende opgaver:  

 

Intet 

9: Nyt om Lakolkstien og Gangbroen Lakolkstien skal muligvis sælges til Skov 
og Naturstyrelsen. 

FL s bestyrelse vil tage kontakt til 
kommunernes landsforening, om hvordan 
man kan etablere et samarbejde, der kan 

sikre en bedre kommunikation mellem 
kommuner og grundejerforeninger.  

 

10: Digeproblematikken. Sten kontakter Michael Nathan ang 

procedure ved tinglysning af diger. 

 

11: Eventuelt Sekretær har taget kontakt til 
ejendomshandlere for at høre om nylige og 
kommende hushandler. Velkomstbrev til 

nye ejere er revideret. 

 

 
 

Mødet slut kl. 21.30 
Referent Vibeke Appel 


